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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Deadline
2021-27 Raadsdebatten 12-10-2021 

4. Integraal Veiligheidsbeleid 
2022-2025 gemeente 
Twenterand

Portefeuillehouder Broekhuizen 
zegt toe de vraag rondom 
cameratoezicht bijstandsfraude 
(‘Hoe gaan we daarmee om en 
wat achten we daarin 
verstandig?’) schriftelijk te 
beantwoorden.

Stand van zaken oktober: deze toezegging 
wordt opgepakt en schriftelijke 
beantwoording wordt op korte termijn naar 
de Raad verzonden.

31-12-2021

2021-26 Raadsvergadering 21-09-2021 
13. Bestuursrapportage (Berap) 
2021

Portefeuillehouder Broekhuizen 
zegt toe antwoord te geven op 
de vraag wat de consequenties 
zijn van het niet behalen van het 
inburgeringsexamen.

Stand van zaken oktober: Beantwoording is 
per mail verstuurd aan de griffie (28-09-
2021)   AFVOEREN

25-10-2021

2021-25 Raadsvergadering 21-09-2021 
13. Bestuursrapportage (Berap) 
2021

Portefeuillehouder Broekhuizen 
zegt toe een 
organisatiestructuur c.q. 
organisatieschema aan te 
leveren waarin inzichtelijk is hoe 
en door wie de verschillende 
afdelingen worden aangestuurd 
met de daarbij behorende fte’s.

Organisatieschema is op 25-10-2021 
verzonden aan de griffie. AFVOEREN

30-10-2021

2021-24 Raadsdebatten 07-09-2021 
4. Gevolgen meicirculaire 2021

Portefeuillehouder Koster zegt 
toe te streven naar verbetering 
van de leesbaarheid van dit 
soort brieven en richting de 
programmabegroting 2022 een 

Stand van zaken oktober: in de raadsbrief 
over de gevolgen van de septembercirculaire 
2021 is een eerste aanzet gegeven voor 
verbetering van de leesbaarheid van dit soort 
brieven

31-12-2021
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extra bijeenkomst te 
organiseren om te kunnen 
duiden wat de consequenties 
zijn van deze meicirculaire.

2021-23 Raadsdebatten 07-09-2021 
3. Onderhoud grasvelden 
binnen de bebouwde kom

Portefeuillehouder Koster zegt 
toe vragen van de heer Elzinga 
met betrekking tot de slechte 
uitvoering van de 
werkzaamheden te laten 
uitzoeken. Wat gebeurt er met 
niet bestede uren in 
bijvoorbeeld een droge, hete 
zomer? Kun je de aanbesteding 
in percelen knippen?

Stand van zaken oktober: Op dit moment 
wordt het concept-antwoord opgesteld.

31-12-2021

2021-22 Raadsvergadering 06-07-2021 
16.c. Schriftelijke 1e termijnen 
/ algemene beschouwingen 
reactie college

Portefeuillehouder Broekhuizen 
zegt toe in gesprek te gaan met 
scholen, jongeren zelf, en het 
jongerenwerk met het thema: 
“Hoe kunnen we verbinding 
maken met jongeren” en de 
bevindingen daarvan uiterlijk 1 
januari 2022 terug te koppelen 
naar de raad.

Stand van zaken september: Zodra het gezien 
de beperkingen wegens corona weer mogelijk 
is onderzoekt de burgemeester hoe we jonge 
mensen beter kunnen bereiken. Onder 
andere door in gesprek te gaan met jongeren 
zelf, scholen en partijen die met jongeren 
werken. Donderdag 16 september heeft de 
burgemeester een afspraak met Evelien 
Opbergen, directeur van Zorgsaam 
Twenterand. Met haar gaat de burgemeester 
in gesprek over hoe we gezamenlijk jongeren 
beter kunnen bereiken. Dit gesprek is het 

31-12-2021
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vertrekpunt voor eventuele vervolgacties. 
Burgemeester streeft ernaar om voor het 
einde van het jaar in gesprek te gaan met de 
gemeenteraad. Stand van zaken oktober: De 
komende periode (november 2021 - februari 
2022) gebruiken we om meer in gesprek te 
gaan met jongeren zelf en te onderzoeken 
welke participatievormen passend zijn. 
Bijeenkomsten met middelbare- en 
basisscholen worden gepland. Na de 
verkenning te hebben afgerond en de 
bezoekmomenten hebben plaatsgevonden 
gaan we in gesprek met de gemeenteraad 
over de verschillende wensen en opties. 
Idealiter doen we dit voor de 
gemeenteraadsverkiezingen van 16 maart 
2022 zodat we rond die verkiezingen een 
start kunnen maken met het betrekken van 
jongeren bij die gemeenteraadsverkiezingen.

2021-21 Raadsvergadering 06-07-2021 
16.c. Schriftelijke 1e termijnen 
/ algemene beschouwingen 
reactie college

Portefeuillehouder Koster zegt 
toe bereid te zijn inwoners te 
wijzen op een natuurvriendelijk 
alternatief voor 
onkruidbestrijding in hun tuinen 
en ook in de communicatie 
daaromtrent dit aspect mee te 
nemen.

Stand van zaken september:  Samen met 
communicatie is dit onderwerp opgepakt en 
wordt er een persbericht opgesteld.  Stand 
van zaken oktober: Samen met communicatie 
wordt er een persbericht opgesteld.

31-12-2021
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2021-20 Raadsvergadering 06-07-2021 
16.c. Schriftelijke 1e termijnen 
/ algemene beschouwingen 
reactie college

Portefeuillehouder Koster zegt 
toe met LTO in gesprek te gaan 
over het gebruik van glyfosaat.

Stand van zaken september: Is opgepakt. 
Wordt meegenomen in het overleg met LTO. 
Nadere uitwerking volgt.  Stand van zaken 
oktober: de datum van het overleg is nog 
onbekend.

31-12-2021

2021-18 Raadsvergadering 06-07-2021 
16.c. Schriftelijke 1e termijnen 
/ algemene beschouwingen 
reactie college

Portefeuillehouder Paters zegt 
naar aanleiding van deze motie 
toe om te bekijken of hier  
sprake is van een systeemfout in 
de regelgeving.

Stand van zaken september: Het onderzoek 
wordt opgepakt. Stand van zaken oktober:   
Er zijn artikel 40 vragen gesteld over 
hetzelfde onderwerp. Deze zijn al 
beantwoord (collegebesluit 5 oktober) en 
daarmee is de toezegging ook afgedaan.   
AFVOEREN.

01-01-2022

2021-17 Raadsvergadering 06-07-2021 
15. Jaarstukken 2020

Portefeuillehouder Koster zegt 
toe alle punten die in deze 
motie staan begin oktober aan 
de raad te presenteren op basis 
van het BMC-rapport.

Stand van zaken september: In oktober vindt 
de presentatie op basis van het BMC-rapport 
plaats. Stand van zaken oktober: op 4 
oktober 2021 is de raadsinfo geweest. 
AFVOEREN

31-12-2022

2021-15 Raadsvergadering 06-07-2021 
3. Vragenhalfuurtje

Portefeuillehouder Koster zegt 
toe de raad schriftelijk te 
informeren t.a.v. het beleid om  
vergunningsvrij te kunnen 
bouwen bij mantelzorg.

Stand van zaken september: Eerst nog intern 
overleg over strekking van de motie. Daarna 
volgt verdere uitwerking.  Stand van zaken 
oktober: Strekking motie wordt opgepakt.

2021-14 Raadsvergadering 20-04-2021 
13. Aanpak formatieve 
knelpunten ambtelijke 
organisatie ten behoeve van 

Portefeuillehouder Broekhuizen 
zegt toe dat de nieuwe 
gemeentesecretaris samen met 
het college de 

Stand van zaken oktober: Naar aanleiding van 
de toezegging namens het college is het 
goed de gemeenteraad te informeren over 
het proces van de doorontwikkeling van de 

31-12-2021
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realisatie van maatschappelijke 
opgaven en uitvoering van 
overwegend wettelijke taken.

organisatieontwikkeling zal 
oppakken zoals vastgelegd in de 
houtkoolschets.

ambtelijke organisatie. Inmiddels is de 
gemeentesecretaris 4 maanden bij onze 
gemeente werkzaam, dat houdt in dat de 
zogenaamde eerste 100 dagen waarbij hij 
zich een goed beeld vormt van de 
organisatie. Waaronder de samenwerking 
tussen bestuur en medewerkers, de 
organisatiecultuur, zaken die goed gaan en 
zaken die beter kunnen. Dit in lijn met de 
wensen uit de houtskoolschets en de 
ambities en opgaven waarvoor we als 
gemeente Twenterand staan.   Op basis van 
de eerste indruk en ervaringen en de  
gesprekken met de leden van het college en 
gaat hij met de leden van het Concernteam, 
de Ondernemingsraad, de 
Programmaregisseurs en een 
vertegenwoordiging van de organisatie in 
gesprek om de contouren van de gewenste 
doorontwikkeling te vormen. Dit deel van het 
proces zal zich met name afspelen in de 
maand november.  Zodra deze contouren 
helder en geconcretiseerd zijn, zal aan de 
hand van een notitie over de gewenste 
doorontwikkeling van de gemeentelijke 
organisatie in het college van burgemeester 
en wethouders gesproken worden om hierna 
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een strategische agenda op te stellen voor de 
doorontwikkeling. Een doorontwikkeling die 
in het teken zal staan van voortdurend ‘leren 
en verbeteren’.   De wens is deze strategische 
agenda en het gesprek met het college af te 
ronden voor de jaarwisseling. Overigens dient 
daarbij opgemerkt te worden dat de 
organisatie, ook nu en ook voor de komst 
van de nieuwe gemeentesecretaris, al met de 
doorontwikkeling aangevangen is, met 
andere woorden het een heeft niet gewacht 
niet op het ander.   De gemeenteraad zal in 
de eerste helft van het nieuwe jaar 
geïnformeerd worden over dit proces en de 
voortgang.

2021-13 Raadsdebatten 13-04-2021 
7. Aanpak formatieve 
knelpunten ambtelijke 
organisatie ten behoeve van 
realisatie van maatschappelijke 
opgaven en uitvoering van 
overwegend wettelijke taken.

Portefeuillehouder Broekhuizen 
zegt toe de informatiesite ‘Waar 
staat je gemeente’ te 
actualiseren.

Stand van zaken september: Vanuit de 
diverse externe databronnen is niet altijd 
actuele informatie beschikbaar of zelfs nog 
niet verwerkt. De verplichtingen die elke 
gemeente heeft met het aanleveren van data 
worden vanuit de diverse afdelingen wel 
opgevolgd. Op de website 
www.waarstaatjegemeente.nl ontbreekt 
informatie bij de thema’s ‘Directe en Digitale 
Dienstverlening’ (burgerpeiling) en 
ondernemers (ondernemerspeiling). 
Gemeenten zijn niet verplicht om deze 

31-05-2022
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peilingen uit te voeren.  De gemeente 
Twenterand heeft nog niet eerder een 
burgerpeiling bij de inwoners in de gemeente 
Twenterrand uitgevoerd. In 2020 leek het 
i.v.m. coronabeperkende maatregelen niet 
raadzaam om dergelijke peilingen uit te 
zetten. Tegelijkertijd speelde mee dat kritisch 
gekeken moest worden op welke posten 
bezuinigd zou kunnen worden. In het 
voorjaar 2022 vindt er wel een burgerpeiling 
plaats. Per 01-05-2022 zal de raad over het 
resultaat geïnformeerd worden.  In 2016 
heeft de gemeente Twenterand wel een 
ondernemerspeiling uitgevoerd. De respons 
was destijds zeer minimaal. In de afgelopen 
jaren wordt gebruik gemaakt van data 
afkomstig uit andere ondernemerspeilingen 
namelijk de Mkb-vriendelijkste gemeente 
voor ondernemers en de Biro. Stand van 
zaken oktober: In het voorjaar 2022 vindt er 
wel een burgerpeiling plaats. Per 01-05-
2022 zal de raad over het resultaat 
geïnformeerd worden.

2020-29 Raadsvergadering 10-11-2020 
3.1.a. Programmabegroting 
2021

Portefeuillehouder Broekhuizen 
laat weten dat in het eerste 
kwartaal van 2021 het Integraal 
veiligheidsplan aan de raad 

Stand van zaken mei:  I.v.m. de aanhoudende 
werkzaamheden rondom Covid-19 is dit wat 
vertraagd. Het concept IV beleid wordt in 
september 2021 voorgelegd aan de raad.  

31-12-2021
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wordt voorgelegd en zegt toe 
dan ook de inzet van de boa 
capaciteit met de raad te zullen 
bespreken, waarna 1x per half 
jaar over het veiligheidsplan zal 
worden gerapporteerd en dit 
veiligheidsplan wordt 
geëvalueerd.

Stand van zaken september:  Het Integraal 
Veiligheidsplan ligt ter inzage. Ook de 
evaluatie van de BOA-capaciteit is 
uitgevoerd. Hierdoor blijkt dat het 
noodzakelijk is om een vierder BOA te 
werven, willen we de taken naar behoren 
uitvoeren.  Stand van zaken oktober: De 
evaluatie van de BOA-capaciteit is 
uitgevoerd. Hieruit blijkt dat het noodzakelijk 
is om een vierde BOA te werven, willen we de 
taken naar behoren uitvoeren.

2020-27 Raadsvergadering 10-11-2020 
3.1.a. Programmabegroting 
2021

Portefeuillehouder Broekhuizen 
zegt toe zich te zullen verdiepen 
in de mogelijkheden om 
kinderen en jeugd bij de 
politiek/gemeente te betrekken 
en zal er voor 18-09-2021 op 
terugkomen.

Stand van zaken mei: Evelien Opbergen is 
aangesteld als directeur bij Zorgsaam 
Twenterand. Er wordt een afspraak gepland 
met de burgemeester. Stand van zaken 
september:  Donderdag 16 september heeft 
de burgemeester een afspraak met Evelien 
Opbergen, directeur van Zorgsaam 
Twenterand. Met haar gaat de burgemeester 
in gesprek over hoe we gezamenlijk jongeren 
beter kunnen bereiken. Dit gesprek is het 
vertrekpunt voor eventuele vervolgacties. 
Burgemeester streeft ernaar om voor het 
einde van het jaar in gesprek te gaan met de 
gemeenteraad. Stand van zaken oktober: er 
wordt een memo opgesteld voor de 
gemeenteraad met daarin de acties die de 

18-09-2021
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burgemeester oppakt om de jeugd te 
bereiken of bij de gemeente te betrekken. 
Deze memo wordt in november/december 
aangeboden

2020-25 Raadsvergadering 10-11-2020 
3.1.a. Programmabegroting 
2021

Portefeuillehouder Koster zegt 
toe dat de intentie van de motie 
“Deelname operatie Steenbreek” 
wordt meegenomen in de nog te 
voeren klimaatdialoog. Als daar 
naar voren komt dat dit een 
welkome en goede aanvulling is, 
dan wordt operatie Steenbreek 
alsnog uitgevoerd.

Stand van zaken mei: conform de 
beleidsplanning voor 2021 zal in het derde 
kwartaal een uitvoeringsplan/-strategie 
worden aangeleverd aan de gemeenteraad.  
Stand van zaken september: conform 
planning wordt in september de aanpak aan 
het presidium aangeleverd. Stand van zaken 
oktober  De aanpak Klimaatadaptatie is eind 
september met een raadsbrief naar de 
gemeenteraad gestuurd.    AFVOEREN

01-10-2021

2020-24 Raadsvergadering 10-11-2020 
3.1.a. Programmabegroting 
2021

Portefeuillehouder Koster zegt 
toe dat hij met de bibliotheek in 
gesprek gaat, waarbij hij de 
intentie van de motie “Dichter 
Nedersaksisch in Twenterand” 
zal voorleggen. Tevens zal 
bekeken worden wat de stand 
van zaken is m.b.t. de 
dorpsdichter en of deze cultuur 
weer in ere hersteld kan 
worden.

Stand van zaken mei: Er zijn wat 
mogelijkheden verkend. Gezien het corona-
virus wordt dit momenteel nog niet verder 
uitgewerkt.  Er wordt namelijk gedacht aan 
fysieke activiteiten die nu nog niet mogelijk 
zijn.  Stand van zaken september:  De 
bibliotheek is in gesprek met de Stichting 
Levend Vroomshoop om te bekijken welke 
mogelijkheden er zijn om hieraan invulling te 
geven in de gemeente Twenterand. Stand van 
zaken oktober: Er wordt op dit moment 
bekeken of het ook mogelijk is om uitvoering 

31-12-2021
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van activiteiten rondom streektaal in een 
breder kader te plaatsen.

2020-21 Raadsdebatten 06-10-2020 
3. Beleidsplan Veiligheidsregio 
Twente 2021-2024

Portefeuillehouder Broekhuizen 
zegt toe om uiterlijk in het 
eerste kwartaal van 2021 met de 
raad te delen hoe het integraal 
veiligheidsbeleid in Twenterand 
er voor staat (cybercriminaliteit 
zal daar een onderdeel van zijn).

Stand van zaken mei:  I.v.m. de aanhoudende 
werkzaamheden rondom Covid-19 is dit wat 
vertraagd. Het concept IV beleid wordt in 
september 2021 voorgelegd aan de raad.  
Stand van zaken september: De Integrale 
Veiligheidsnota ligt ter inzage.  Stand van 
zaken oktober: Het Integraal 
Veiligheidsbeleid 2022-2025 is geagendeerd 
voor de raadsdebatten van oktober 2021. 
Voorstel: AFVOEREN

01-10-2021

2020-16 Raadsdebatten 02-09-2020 
5. Centrumontwikkeling 
Vriezenveen en Vroomshoop

Portefeuillehouder Paters zegt 
toe een raadsinfo te organiseren 
over de centrumontwikkeling 
Vroomshoop.

Stand van zaken december:  De stand van 
zaken is onveranderd. Het proces waar de 
HMO mee bezig is vraagt om zorgvuldigheid 
en vergt tijd. Het is daarom lastig om een 
deadline aan te geven, omdat we het proces 
niet willen verstoren. We zetten in op Q4 
2021. Stand van zaken mei: Het proces waar 
de HMO mee bezig is vraagt om 
zorgvuldigheid en vergt tijd. Het is daarom 
lastig om een deadline aan te geven, omdat 
we het proces niet willen verstoren. We willen 
uiterlijk in Q4 2021 een raadsinfo 
organiseren.  Stand van zaken september:  

01-01-2022
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Centrumvisie Vriezenveen staat geagendeerd 
voor raadsdebatten van september.  

2019-43 Raadsvergadering 12-11-2019 
3. Programmabegroting 2020

Portefeuillehouder Paters zegt 
toe dat het college zich gaat 
beraden over een eventuele 
verandering van beleid inzake 
bijv. de reserves voor 
vervanging van 
kunstgrasvelden.

Stand van zaken mei: ongewijzigd t.o.v. april. 
De financiële verordening is ambtelijk 
geactualiseerd, maar door de 
werkzaamheden voor de jaarrekening is de 
verordening nog niet in het college 
behandeld. Deadline is opgeschoven naar 
eind juni.  Stand van zaken september: De 
geactualiseerde financiële verordening wordt 
in november aangeboden aan uw raad (na 
behandeling in het college in september). 
Stand van zaken oktober: in verband met 
tussentijdse technische aanpassingen die nog 
verwerkt moesten worden, wordt de 
geactualiseerde financiële verordening aan 
uw raad aangeboden tijdens de eerste 
raadsvergadering van 2022.

01-07-2021


